
Zápis z jednání Školské rady při Základní škole a Mateřské škole Vranovice, konaného
19. 10. 2023 v Základní škole a Mateřské škole Vranovice

Přítomni: Mgr. Renata Karpíšková, Mgr. Romana Nečasová, Mgr. Oldřich Vybíral, Mgr.
Veronika Sedláček Rychtová, Mgr. Jitka Klimešová, Ing. Hana Krejčí a Martin Malenovský
Hosté: Mgr. Blanka Milotínská
Omluveni: Mgr. Petra Stejskalová, Bc. Šárka Novotná

Program jednání:
1. Svolání Školské rady
2. Projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2022/2023
3. Různé

Průběh jednání:

1. Svolání Školské rady
Schůzi svolala a zahájila předsedkyně Školské rady Mgr. Veronika Sedláček Rychtová, která
seznámila přítomné členy s programem jednání.

Mgr. Petra Stejskalová písemně, pan Martin Malenovský osobně, vyjádřili připomínku, že by
mělo být svolání jednání Školské rady prováděno s větším předstihem.

Usnesení č. 1
Rada schvaluje program jednání.
Hlasování pro-proti-zdržel se: 7-0-0

2. Projednání a schválení Výroční zprávy o činnosti školy za školní rok 2022/2023
Všem členům rady byla elektronicky odeslána Výroční zpráva o činnosti školy za školní rok
2022/2023.

Předsedkyně školské rady se dotázala na Dotazníkové šetření, které je uvedeno ve zprávě,
protože někteří rodiče sdělili, že neobdrželi dotazník na konci školního roku 2022/2023. Na
základě vysvětlení paní ředitelky lze předpokládat, že šlo o technický problém v systému
Bakaláři.

Dále se ptala na vysvětlení rozdílu ve výsledcích hodnocení mezi třídami 4.A a 4.B. Paní
ředitelka upřesnila, že se tímto rozdílem na poradách zabývali a neshledali žádné konkrétní
příčiny pro tento rozdíl.

Na závěr předsedkyně školské rady ocenila práci školní psycholožky, která organizuje
preventivní programy pro třídy a poskytuje individuální poradenskou pomoc jak žákům, tak
jejich rodičům. Vyjádřila přání, že by školní psycholožka, pokud její pracovní vytížení dovolí,
mohla věnovat více času preventivním programům pro třídy (například Emušáci, Kočičí
zahrada, Internetoví úžasňáci a podobně).

Usnesení č. 2
Školská rada schvaluje Výroční zprávu o činnosti školy za školní rok 2022/2023.
Hlasování pro-proti-zdržel se: 7-0-0
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3. Různé
Následoval prostor pro diskusi.

3.1. Podnět rodičů týkající se Aktivní školy
Podnět rodičů týkající se Aktivní školy byl projednán vedením školy přímo s rodiči. Vedení
školy se k tomuto podnětu vyjádřilo a přislíbilo zavést opatření pro podporu Aktivní školy.

3.2. Podnět rodičů týkající se Lyžařského výcviku
Vedení školy se k tomuto podnětu vyjádřilo a uznalo, že byly možná prvotní informace
ohledně výcviku v rámci 1. stupně komunikovány nepřesně. Nicméně zdůraznili, že téměř 90
% dětí se zúčastní lyžařského výcviku.

3.3. Rozšíření nabídky obědů společnosti Primirest
Paní Ing. Hana Krejčí ocenila rozšíření nabídky obědů od společnosti Primirest.

3.4. Další setkání Školské rady
Předsedkyně školské rady bude včas informovat ostatní členy o termínu další schůze.

Ve Vranovicích, 19. 10. 2023

Zapsala: Mrg. Veronika Sedláček Rychtová – předsedkyně Školské rady

2


